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STROKOVNI SVET ZA ŠPORT 

Železniki, 24.11.2022 

 

Zapisnik 15. redne seje Strokovnega sveta za šport Javnega zavoda Ratitovec 

 

Seja je bila v četrtek, 24.11.2022 ob 19.00 uri, ki je potekala v prostorih športne dvorane, s 

pričetkom ob 19.00 uri (končano ob 20:30),  

 
Prisotni: Matevž Gladek, Klemen Tomaševič, Anže Kavčič, Marko Kos , Brane Čenčič,  
Opravičeno odsotni: Srečo Rehberger, Andraž Pfajfar 
 
Ostali prisotni: Gregor Habjan - direktor JZR, Martina Logar - občina Železniki 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled zapisnika prejšnjega sestanka 
2. Predstavitev strategije za šport in potrditev strategije 
3. Razpis za šport in njegova uspešnost 
4. Športnik leta 
5. Letni program športa 
6. Vprašanja in pobude 

 

Najprej je Branko nagovoril in lepo pozdravil vse prisotne, ker je kot podpredsednik prevzel 

zadolžitve od predsednika. 

add1:  pregled zapisnikov 
 
Pregled zapisnika 14. seje.  Direktor je prebral zapisnik 14. seje in sklepčno so ugotovili, da ni 
nič posebnega kar bi morali obravnavati. Popravilo se je par pravopisnih napakic.  
 

add2:  Predstavitev strategije  
 
Članom strokovnega sveta je direktor obrazložil kako je nastajala strategija, kdo jo je 

oblikoval in šli so čez dokument. Pozval jih je k pripombam in k sprejetju dokumenta. 

Obrazložil je še da bo strategija šla naprej na obravnavo odbora za družbene dejavnosti.   

 

SKLEP št. 11 

(k točki 2) 

Člani Strokovnega sveta za šport potrjujejo predlagano Strategijo razvoja 

športa v občini Železniki za obdobje 2023 - 2032 

Odgovoren: Branko Čenčič , podpredsednik Sveta zavoda JZR 

Izvajalci: Strokovni svet za šport 

Rok izvedbe: Takoj 
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Marko je opozoril na težave pri organizaciji večjih športnih prireditev;  pravi da  je nujno 
povezovanje z drugimi društvi, občino, JZR, gostinci, ...  Vsi ostali prav tako ugotavljajo, da se 
slabo sodeluje z gostinci, prav tako s turističnimi ponudniki. Vsi si želijo boljšega sodelovanja 
in s tem še kvalitetnejših prireditev.   Razmišljamo o tem da bi morali kot dolina bolj držati 
skupaj in drug drugemu skušati pomagati kar je v naši moči. 
 
add 3:  Razpis za šport 2022  
 

Brane je pozval Martino Logar, da nam malce pove kako se je izšel razpis za šport, ali je bilo 
kaj sredstev neporabljenih in kako je s tem.  Martina je rekla,  da je razdelitev objavljena tudi 
na internetni strani, neporabljenih sredstev  je bilo 1152 eur.  Dva društva nista oddala 
popolnih poročil, zato je minimalno manj sredstev tudi pridobljenih, tudi JZR ni uspel izpeljati 
enega programa zato tudi ni prejel vseh sredstev.  Boris in Martina sta se tudi dobila s 
predsednikom PKRŽ, da je popravil oz objasnil njegovo poročilo.   
 
V preteklosti je bilo dogovorjeno, da se preostanek  oz neporabljena sredstva vključi v nov 
proračun in govora ter obljubljeno  je bilo tudi, da se bodo vsa sredstva za šport povečala za 
10% do 20%.   Predlagano je, da bi se dva člana strokovnega sveta oglasila in predstavila 
zgodbo novemu županu.  
Martina pravi, da je bil s strani ministrstva letos  vršen tudi redni inšpekcijski pregled, izvedel 
je kontrolo na občini in tudi na določenih društvih, ni imel večjih pripomb na razpis, odlok in 
na naše delo. Predlagal pa je, da se spremeni v točki 8, da ne bi na prireditve smel kandidirati 
le JZR.  
Člani so mnenja, da bi bilo potrebno pregledati in nekako prenoviti odlok, predvsem zaradi 
tega, da bi se lahko sredstva za objekte izvzelo iz razpisnih sredstev in bi le ta dobila svojo 
postavko v proračunu.  Prav tako bi se moralo v odloku spremeniti, da bi društva imela 
uporabo objektov brezplačno in še je tem, ki so ostale odprte.  
 
add 4:  Športnik leta 
 
Direktor je povedal, da je pripravil poziv za društva, kjer pričakuje da bodo predlagali 
športnike iz svojih vrst, tako kot vsako leto. Nekje s koncem januarja naj bi bil nabor 
predlogov zaključen, nato bi se mi ponovno zbrali in pregledali predloge.  
Direktor predlaga da je prireditev v tretjini športne dvorane kot lansko leto in da bi lahko bila  
6. aprila, ker velja ta dan za dan mednarodnega športa.   
 
 
add5:   Letni program športa 
 

Direktor je še enkrat predstavil Letni program športa 2022, ki je bil v tej obliki zaradi 

spremembe pravilnika oz Odloka v športu, lansko leto prvič sprejet v tej obliki. Člani so šli 

skozi procente po področjih.  Pregledali smo tudi ali je kdo poslal kakšno zahtevo za točke, ki 

so ovrednotene z 0%. 

Prisotni bodo dobili po e mailu prazne tabele v katere bodo morali vnesti točke za športne 

objekte, kakor jih oni vidijo. Nato se bodo povprečne vrednosti vnesle v LPŠ in se ga bo 

potrdilo preko dopisne seje.    
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Malenkost smo preoblikovali tudi 8 in 9 točko v LPŠju. Iz LPŠ ja smo izvzeli tudi vsoto 

razpisanih sredstev, ker se bo šele kasneje s proračunom končna postavka dokončno 

oblikovala.  

 
 
add6:   Vprašanja in pobude 
 

Direktor je na hitro predstavil zaključek razpisa interaktivno sodobno, preko katerega je 

nastala muzejska zbirka Šport v selški dolini. Povedal je, da so v tej zbirki nastali;  kažipota, 

vitrina s predmeti, uri z olimpijskim časom, panoji ki predstavljajo olimpijce in digitalno 

podprta zbirka z dvema led tablicama. 

 

Naslednja seja bo februarja,  Takrat bomo pogledali prijavljene predloge za športnika in 

določili protokol.  

 

Prihodnje moramo pogledati tabelo za športne prireditve še bolje pripraviti  in bi jo dopolnili 

še s kakšnim dodatnim stolpcem in vrstico.  

 

V prihodnje se bo potrebno posvetiti tudi tabeli za faktor panoge.  

 

Zapisal: 

Gregor Habjan 

Branko Čenčič  

Podpredsednik Strokovnega sveta za šport 

 


